
 

 

 
 

 

Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. utworzenia parku dla mieszkańców Bonina i Winiar 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, na jakim etapie jest obecnie koncepcja 

utworzenia parku dla mieszkańców Bonina oraz Winiar w sąsiedztwie tzw. „miasteczka 

garażowego”, o którym pisałem w interpelacji z dnia 19 marca 2019 roku. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


